
OR.0002.10.2022.MD 

P r o t o k ó ł Nr LV/22 

 z sesji Rady Miejskiej z dnia 27 października 2022 roku. 

 

Obrady rozpoczęto 27 października 2022 o godz. 13
00

, a zakończono  

o godz. 19
30

 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

Obecni: 

1. Jan Czarnecki 

2. Zygmunt Ryszard Czarny 

3. Marek Dąbrowski 

4. Jadwiga Durejko 

5. Aneta Flis 

6. Paweł Iwanicki 

7. Edward Joachimiak 

8. Janina Kamińska 

9. Wincenty Seweryn Kilian 

10. Józef Łastowski 

11. Marta Elżbieta Matkowska 

12. Robert Matkowski 

13. Wiesław Natkaniec  

14. Witold Zbigniew Perski 

15. Adam Prankiewicz 

16. Czesław Jan Rogosz 

17. Wioletta Agnieszka Szukajło 

18. Tomasz Michał Tomczak 

19. Łukasz Michał Walkowiak 

20. Marcin Andrzej Walkowiak 

21. Ryszard Tadeusz Wilant 

 

Porządek obrad, wraz z załączonymi materiałami, jakie otrzymali radni na 7 dni 

przed sesję, stanowi załącznik nr 1.  

 Lista obecności radnych– załącznik nr 2. Raport obecności z systemu eSesja – 

załącznik nr 3.   
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Lista obecności przedstawicieli Urzędu Miejskiego Trzcianki – załącznik nr  4.   

Lista obecności sołtysów sołectw gminy Trzcianka – załącznik nr  5. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert 

Matkowski.   

Protokołowała Marzena Domagała, inspektor ds. obsługi Rady. 

Obrady Rady Miejskiej zostały utrwalone na nośniku CD, zawierającym 

nagrania wszystkich wypowiedzi w trakcie obrad, który stanowi integralną część 

protokołu.  

 

Ad 1)  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Trzcianki Robert Matkowski, działając zgodnie 

z art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, otworzył sesję Rady Miejskiej 

Trzcianki witając: 

- radnych Rady Miejskiej Trzcianki, 

- sołtysów sołectw gminy Trzcianka, 

- burmistrza Trzcianki pana Krzysztofa W. Jaworskiego,  

- zastępcę burmistrza pana Witolda Putyrskiego, 

- skarbnika gminy panią Joannę Zieńko,  

- sekretarza gminy panią Alinę Matkowską, 

- radcę prawnego panią Danutę Ciesielską, 

- kierowników referatów, 

- inspektora ds. obsługi Rady Marzenę Domagałę 

- mieszkańców oglądających sesję za pośrednictwem internetu, abonentów  

  i przedstawicieli telewizji lokalnej.  

 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum, przy którym może obradować  

i podejmować prawomocne uchwały Rada Miejska Trzcianki. W momencie 

otwarcia sesji uczestniczyło 17 radnych (spóźnili się J. Czarnecki, W. Natkaniec,  

M. Walkowiak, Ł. Walkowiak). 

 

Ad 2) Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady  poinformował,  że  porządek obrad radni otrzymali na  

7 dni przed sesją.  

Poinformował, że złożył wniosek o stworzenie jednolitego tekstu uchwały dot. 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy Trzcianka w związku z uwagami mieszkańców. Pismem 

OR.0006.18.202.JN z 24.10.2022 r. burmistrz Trzcianki przekazał taki projekt 

uchwały wnosząc o wprowadzenie do porządku obrad. 
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Pismo wraz z projektem uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Trzcianka  - załącznik nr 

6. 

Pismem OR.0006.19.202.JN z 27.10.2022 r. burmistrz Trzcianki wnosi również  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustanowienia 

służebności gruntowej przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą 

własność gminy Trzcianka  - pismo wraz z projektem uchwały załącznik nr 7. 

Burmistrz Krzysztof Wojciech Jaworski  uzasadnił wprowadzenie ww. projektu 

uchwały.  

Radnym przekazano również pismem OR.0006.10.2022.JN z 27.10.2022.JN 

poprawiony projekt uchwały w sprawie przyznawania nagród za osiągnięte 

wyniki sportowe  - pismo wraz z projektem uchwały załącznik nr 8. 

Innych głosów do porządku obrad nie było.  

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 15 projektu uchwały w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

gminy Trzcianka. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Wiesław Natkaniec , Marcin Andrzej Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 16 projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia służebności gruntowej przejścia i przejazdu przez nieruchomość 

stanowiącą własność gminy Trzcianka.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Wiesław Natkaniec , Marcin Andrzej Walkowiak 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu: 

a) Nr LIII/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 29.09.2022 r., 

b) Nr LIV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 18.10.2022 r. 

4. Działania gminy w zakresie rozwoju mieszkalnictwa. 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

6. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/346/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie pomocy finansowej dla powiatu 

czarnkowsko-trzcianeckiego. 

7. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości pobieranego na terenie 

gminy Trzcianka. 

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/444/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty. 

9. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/321/20 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w zachodnim rejonie ulicy Kazimierza Przerwy-Tetmajera. 

10. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla części terenów 

obrębów ewidencyjnych Siedlisko, Górnica, Rychlik, Przyłęki. 

11. Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Trzcianki. 
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12. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Trzcianka 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie gminy na 2023 rok. 

13. Projekt uchwały zmieniającej uchwalę Nr XII/109/19 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie utworzenia Trzcianeckiej Rady 

Seniorów oraz nadania jej statutu. 

14. Projekt uchwały w sprawie przyznawania nagród za osiągnięte wyniki 

sportowe.  

15. Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Trzcianka. 

16. Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejścia 

i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność gminy Trzcianka.  

17. Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

18. Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

19. Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

20. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

21. Zamknięcie obrad. 

Ad 3) Przyjęcie protokołu: 

a) Nr LIII/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 29.09.2022 r., 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Nr LIII/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 29.09.2022 r. 

Protokół Nr LIII/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 29.09.2022 r. został 

przyjęty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3)  
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Jan Czarnecki, Wiesław Natkaniec , Marcin Andrzej Walkowiak 

 

b) Nr LIV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 18.10.2022 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjecie protokołu Nr LIV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 18.10.2022 r. 

Protokół Nr LIV/22 z sesji Rady Miejskiej Trzcianki z 18.10.2022 r. został 

przyjęty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (3) 

Jan Czarnecki, Wiesław Natkaniec , Marcin Andrzej Walkowiak. 

 

Ad 4) Działania gminy w zakresie rozwoju mieszkalnictwa. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) - przedstawił prezentację pn. Działania 

gminy w zakresie rozwoju mieszkalnictwa. Wydruk prezentacji stanowi 

załącznik nr 9. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (M) - omówił obszary,  w których gmina może 

realizować swoje potrzeby mieszkaniowe: budownictwo TTBS, społeczne 

inicjatywy mieszkaniowe, budownictwo komunalne.  

  

- Edward Joachimiak – ocenił jako pozytywne działania gminy, zwracając 

uwagę, że znaczące przyrosty ilości mieszkań oparte są na środkach 

zewnętrznych czyli nie do końca zależne od nich. Przyjęte kierunki możliwie, że 

dadzą taki znaczący efekt i zasadniczo poprawi się sytuacja mieszkaniowa. 
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Zwrócił uwagę, że gmina ma też wpływ na mieszkalnictwo pośrednio 

sprzedając działki budowlane.  

 

- Witold Zbigniew Perski – odniósł się do informacji o konieczności 

zabezpieczenia środków w wysokości 30%, aby skorzystać z programu 

dofinansowania budownictwa, pytając czy dotyczy to jednego, dwóch 

budynków, bo można wybudować tam nawet siedem budynków. Jaka to będzie 

kwota? 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – odpowiadając radnemu E. Joachimiakowi 

wyjaśnił, że zestawienie nieruchomości sprzedanych przez gminę jest 

umieszczone na bip.trzcianka.pl w odpowiedzi na interpelację radnego  

R. Matkowskiego. Koszt budowy budynków komunalnych w ubiegłym roku 

szacowano na 3 mln zł. Będą to miliony zł.  

 

- Robert Matkowski – przytoczył kilka danych z odpowiedzi, jaką otrzymał na 

interpelację w sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych. 

 

- Józef Łastowski – podziękował za przygotowanie tak ambitnego programu. 

Zwrócił uwagę na SIM i informację na temat działek w Białej, jako na 

informację, którą słyszy po raz pierwszy.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – odpowiadając podkreślił, że dlatego mówi o tej 

działce aby radni usłyszeli, że jest możliwość wybudowania mieszkań w Białej. 

Ponadto nie ma w tych działaniach kosztów gminy. Jest to inicjatywa spółki, 

takie są możliwości.  

 

Ad 5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Radny R. Matkowski odczytał opinie komisji – załącznik nr 

10. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Joanna Zieńko -  przedstawiła propozycje poprawek do przedstawionego 

projektu zmiany uchwały budżetowej, jak w  piśmie FN.3021.13.2022.IZ  

z 27.10.2022 r. – załącznik nr 11.  
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- Robert Matkowski – odniósł się do kwoty 40.000 zł z tyt. odsetek, a z drugiej 

strony wpływ w podobnej kwocie.  

 

- Joanna Zieńko -  odpowiedziała przewodniczącemu Rady informując  

o dochodach z tyt. założonych lokat, jak i zwiększeniu po stronie wydatkowej na 

obsługę długu,  zabezpieczenie do kolejnej sesji.  

 

- Marcin Andrzej Walkowiak – pytał o kwotę 25.000 zł na promocje, na jaki cel 

zaplanowano wydatek.  

 

- Joanna Zieńko – wyjaśniła, że podobnie jak w ubiegłym roku są to środki dla 

Lubuszanina, siatkarek, w ubiegłym były jeszcze dla kajakarzy.   

 

- Edward Joachimiak – pytał o dział 600 transport i łączność, 15.000 zł na 

remonty chodników, jezdni i ścieżek - jakie to remonty, wydatki  

w rozdziale 80195 w kwocie 160.000 zł na panele fotowoltaiczne w SP  

w Łomnicy - z jakiego źródła pochodzi kwota 160.000 zł oraz w dziale 900 

rozdział 90015 zwiększenie wydatków na konserwację oświetlenia ulicznego- 

co rozumieć pod tym zapisem. Pytał również o rozdział 90095 – zwiększenie  

o 5.000 zł na działania w zakresie ekologii prowadzone w Ośrodku Edukacji 

Ekologicznej w Rychliku – kto, jaka instytucja odpowiada za wydatkowanie 

tych środków.  

 

- Witold Putyrski – udzielił odpowiedzi na pytania przedmówcy: 

  - 15.000 zł na remonty bieżące chodników tj. os. Zielone w Straduniu  

     usunięcie samosiejek z drogi, aby umożliwić dojazd do nieruchomości, 

  - 160.000 zł na folowoltaikę – środki własne, 

  - 123.000 zł na konserwację oświetlenia – wymiana opraw oświetleniowych na  

   ul. Mickiewicza, Dąbrowskiego i Roosevelta na ledowe, 

  - 5.000 zł na ekologię dla Stowarzyszenia Wsi Rychlik.  

- Zygmunt Ryszard Czarny – wyjaśnił radnemu E. Joachimiakowi, że środki 

własne oznaczają, że nie będzie szaletu miejskiego.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska – pytała dlaczego pominięci są kajakarze jeżeli 

chodzi o środki, o które pytał radny M. Walkowiak? 
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- Krzysztof Wojciech Jaworski odpowiadając na pytania stwierdził, że pomoc 

dla kajakarzy ma być w postaci zakupu kajaków, pomoc nie będzie  

miała charakteru finansowego ale rzeczowego.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska – zwróciła uwagę na rozdysponowywanie środków 

z szaletu miejskiego pytając czy jest jakaś alternatywa, czy udostępnione będą 

toalety na targowisku miejskim, czy w innym miejscu.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – wyjaśnił, że wiadomo, jakie kwoty wyszły na 

przetargu. Dostępne są miejsca funkcjonujące publicznie, jeżeli chodzi o toalety. 

W różnych miejscach miasta są 3-4 szalety, w zależności od okresu, ustawione. 

Szalet na targowisku funkcjonuje w dni targowe (wtorki, piątki i soboty)  

w czasie funkcjonowania targowiska.  Zmiany w czasie funkcjonowania 

wymagają finansowania czyli zmian w budżecie na utrzymanie.  

 

- Jadwiga Durejko – zwróciła uwagę na sygnały, że w toaletach ustawionych na 

mieście jest brudno czy ktoś za to odpowiada, jaka obsługa?  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – wyjaśnił, że ustawione toy-toy są obsługiwane 

na podstawie umowy z podmiotem, który się tym zajmuje. Wymiana dwa razy 

w miesiącu.  

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 852 rozdział 85295 zwiększa się o kwotę 158.000,00 zł plan dotacji 

celowej z budżetu państwa na zadania zlecone (dochody § 2010) i przeznacza 

się na sfinansowanie wypłat dodatków osłonowych (§ 3110 - 154.840,00 zł) 

oraz na pokrycie kosztów obsługi zadania (§ 4010 - 2.635,32 zł, § 4110 - 460,12 

zł, § 4120 - 64,56 zł).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 
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Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dz. 750 r. 75011 zwiększa się o kwotę 49.192,00 zł plan dotacji celowej  

z budżetu państwa na zadania zlecone (dochody § 2010) i przeznacza się na 

zadania dotyczące spraw obywatelskich, pozostałe zadania z zakresu 

administracji rządowej, zadania wynikające z ustawy Prawo o aktach stanu 

cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz ustawy o dowodach osobistych  

(§ 4010 - 40.944,00 zł, § 4110 - 7.038,00 zł, § 4120 - 1.210,00 zł). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdz. 80153 zwiększa się o kwotę 3.867,65 zł plan dotacji 

celowej z budżetu państwa na zadania zlecone (dochody § 2010) i przeznacza 

się na wyposażenie szkół w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały 

ćwiczeniowe - zmiany w planie dotacji, z tego: Katolicka SP w Trzciance 

zmniejszenie o 287,10 zł (§ 2830), SP w Rychliku zmniejszenie o 763,29 zł  

(§ 2820), SP w Przyłękach zwiększenie o 870,21 zł (§ 2820) oraz zmiany  

w szkołach podstawowych w § 4240, z tego zwiększenia: SP Nr 1 - 727,65 zł, 
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SP Nr 3 - 1.971,80 zł, SP Biała - 326,70 zł, SP Siedlisko - 2.305,71 zł; 

zmniejszenia: SP Nr 2 - 475,20 zł, SP Łomnica - 808,83 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 758 rozdz. 75814 § 2100 zwiększa się o kwotę 96.105,00 zł plan 

dochodów z tytułu uzyskanych środków z Funduszu Pomocy na dodatkowe 

zadania oświatowe związane z kształceniem, wychowaniem i opieką nad 

dziećmi i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy i przeznacza się na 

wynagrodzenia nauczycieli w dziale 801 rozdział 80195 § 4750.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 
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Głosowano w sprawie: 

W dziale 852 rozdz. 85295 zwiększa się o kwotę 70.000,00 zł plan dochodów 

 z tyt. przyznanych środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 (§ 2180)  

i wydatków na realizację programu "Korpus Wsparcia Seniorów" (§ 4010 - 

38.150,63 zł, § 4110 - 7.701,54 zł, § 4120 - 607,20 zł, § 4170 - 5.959,48 zł,  

§ 4210 - 12.681,15 zł, § 4300 - 4.900,00 zł). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 851 rozdz. 85154 zmniejsza się wydatki o kwotę 9.000,00 zł (§ 4210) 

na zadanie ograniczanie dostępu do alkoholu, realizacja programów i akcji 

profilaktycznych i przeznacza się na realizację programów profilaktycznych  

- szkoły, NGO, własne (§ 4300). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
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Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 zwiększa się o kwotę 14.000,00 zł wydatki na pomoc zdrowotną 

dla nauczycieli, z tego: 10.000,00 zł w rozdziale 80101 § 3020, 4.000,00 zł  

w rozdziale 80104 § 3020. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdział 80104 § 4210 zwiększa się o kwotę 11.200,00 zł wydatki 

na zakupy materiałów i wyposażenia do przedszkoli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 
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Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdział 80104 § 4330 zwiększa się o kwotę 2.500,00 zł wydatki 

na porozumienie z miastem Czarnków na sfinansowanie kosztów pobytu dzieci 

z gminy Trzcianka w przedszkolach w Czarnkowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdział 80101 § 4790 zmniejsza się o kwotę 27.700,00 zł wydatki 

na wynagrodzenia dla nauczycieli.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold 
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Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 852 rozdział 85205 § 4300 ustala się wydatki w kwocie 1.000,00 zł na 

przeciwdziałanie przemocy w rodzinie, na ten cel przenosi się kwotę 1.000,00 zł 

z działu 851 rozdział 85154 § 4300 (działania Punktu Pomocy Kryzysowej przy 

CUS w Trzciance). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Michał Walkowiak 

NIEOBECNI (1) Jan Czarnecki. 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 801 rozdział 80195 w pozostałych zadaniach przenosi się kwotę 

100,00 zł z § 4210 do § 4300.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 757 rozdział 75702 § 8110 zwiększa się wydatki o kwotę 40.000,00 zł 

na obsługę długu (odsetki od kredytów, pożyczek i obligacji).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

NIEOBECNI (1) Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W  dziale 758 rozdział 75814 § 0920 zwiększa się dochody o kwotę 40.000,00 

zł z tytułu odsetek od rachunków bankowych gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

W dziale 750 rozdział 75075 planuje się wydatki w kwocie 25.000,00 zł na 

promocję gminy poprzez sport (§ 4300), a zmniejsza się o kwotę 25.000,00 zł 

wydatki na pochodne od wynagrodzeń w Urzędzie (§ 4110).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Tomasz Michał 

Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marta Elżbieta Matkowska, Wioletta Agnieszka Szukajło 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

Uchwała Nr LV/569/2022 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 rok 

została podjęta. Uchwała – załącznik nr 12. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, 

Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, 

Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (1) 

Edward Joachimiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wincenty Seweryn Kilian 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki. 

 

Ad 6) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/346/21 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie pomocy finansowej 

dla powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski -  odczytał opinie komisji – załącznik nr 13. 

- Witold Putyrski - omówił projekt uchwały wyjaśniając, że dotyczy to 

wspólnego wykonania z powiatem czarnkowsko-trzcianeckim dokumentacji 

technicznej drogi z Trzcianki do Białej. Pomoc ma być przeniesiona na rok 

przyszły stąd konieczność zmiany uchwały. Zapisy budżetowe zmieniono na 

poprzedniej sesji.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXV/346/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie pomocy finansowej dla powiatu 

czarnkowsko-trzcianeckiego. 

 

Uchwała Nr LV/570/22 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwałę  

Nr XXXV/346/21 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie 
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pomocy finansowej dla powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 14.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, Aneta Flis, 

Paweł Iwanicki, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn 

Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, 

Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan 

Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (1) 

Jan Czarnecki 

 

Ad 7) Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości pobieranego 

na terenie gminy Trzcianka. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 15. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) – przedstawił prezentację i omówił  

finansowe konsekwencje zmian podatkowych. Wydruk papierowy wersji 

prezentacji stanowi załącznik nr 16.  

W swej wypowiedzi wyjaśnił powody zaproponowania  zmiany stawek 

podatkowych podatku od nieruchomości dla gminy Trzcianka.   

  

- Tomasz Michał Tomczak – pytał o środki zewnętrzne, ile otrzymała gmina 

wsparcia rządowego w okresie, o którym burmistrz mówił dotyczącym 

umniejszenia dochodów z PIT. 

- Witold Zbigniew Perski – odniósł się do wypowiedzi burmistrza dot. obniżenia 

stawek podatkowych dla mieszkańców oceniając wypowiedź jako negatywną 

ocenę działań rządu, dzięki czemu mieszkańcy mają więcej środków w swoich 

portfelach. Zrozumiał, że złym pomysłem jest zlikwidowanie podatku dla ludzi 

młodych czy obniżenie stawki, że gmina lepiej wykorzystałaby te środki  

w wysokości 22 mln zł niż mieszkańcy. Prosił o odpowiedź na pytanie radnego 
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T. Tomczaka ile środków pozyskano z innych programów. Program w zakresie 

budownictwa ma 90% dofinansowania. Pieniądze z budżetu państwa są 

przekazywane samorządom w różnych programach, nasze firmy również 

skorzystały z pomocy państwa. Ocenił, że wypowiedź burmistrza wyrażała 

opinię, że aby nie działania rządu to miałby więcej pieniędzy i nie byłoby 

podwyżek podatków. Gmina otrzymała ponad 6 mln zł z tyt. pomniejszonego 

PIT.     

- Marcin Andrzej Walkowiak miał odmienne zdanie od przedmówcy odnosząc 

się do wypowiedzi radnego W. Perskiego. Poinformował, że dokonał analizy 

wzrostu cen energii i opału w szkołach. Podkreślił, że to rząd ma wpływ na ceny 

ustalane przez spółki, a nie samorządy. Podał przykłady kosztów energii i opału 

w 2021 dla SP Nr 2, SP Siedlisko, SP Nr 1 w Trzciance.  

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) – odpowiedział radnemu  

M. Walkowiakowi. Zwrócił uwagę jaka jest sytuacja na świecie, dlaczego są 

takie wysokie ceny. Dodał, że odniósł się do wypowiedzi burmistrza, który 

mówił  o obniżkach, które jego zdaniem są dobrym ruchem, bo mieszkańcy 

zyskali.  

- Łukasz Michał Walkowiak (Ad Vocem) – odniósł się do wypowiedzi radnego 

W. Perskiego zwracając uwagę, kto wywołał polityczną dyskusję. Burmistrz 

przedstawił sprawozdanie finansowe wyliczając straty w wyniku pewnych 

działań, a niepotrzebnie odebrano to jako polityczną wypowiedź.   

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) – odpowiedział radnemu  

Ł. Walkowiakowi,  

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – zwróciła się do radnego  

W. Perskiego wyrażając nadzieję, ż obiecane pieniądze na budowę basenu 

wpłyną do gminy.  

- Witold Zbigniew Perski (Ad Vocem) – odpowiedział przedmówczyni, że jeżeli 

wszystko po stronie Urzędu będzie przygotowane to pieniądze na pewno będą.  

- Marek Dąbrowski – zwrócił uwagę, że nie widział w wypowiedzi burmistrza 

odniesienia do polityki, każdy odczuwa zmiany, natomiast rząd nie ma swoich 

pieniędzy i nic nie daje. Burmistrz pokazał sytuację jaka jest, to się zadziało.  



21 

 

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) – wyraziła swoją dygresję na temat wyliczeń 

matematycznych, dziękując również za przedstawienie informacji burmistrzowi.   

- Józef Łastowski – zwrócił uwagę, że radni w tym momencie mają dyskutować 

o podnoszeniu podatku, a do samorządów wkrada się polityka, dzięki której 

muszą podejmować trudne decyzje. Zwrócił uwagę, że czasem radny musi 

ponieść odpowiedzialność za podjęcie trudnej, niepopularnej decyzji. Z rozmów 

z mieszkańcami wie, że spodziewają się podwyżek, tylko ważne było o ile 

wzrosną.  

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – wyraziła swoją opinię, że była 

przeciwko podnoszeniu podatków, bo mieszkańcy już w tym momencie mają 

trudno, a przedmówca rozmawiał chyba z osobami, które stać na podwyżki.  

- Józef Łastowski – zwrócił uwagę, że nie wymieniał z nazwiska osób, więc nie 

można oceniać z kim rozmawiał.  

- Łukasz Michał Walkowiak – zwrócił uwagę, że już na komisjach wyrażali 

opinie, że radni są w trudnej sytuacji, bo z jednej strony muszą dbać o finanse 

publiczne, aby wszystko się bilansowało, zrobić jak najwięcej dobrego dla 

mieszkańców, decydować o podatkach, aby te środki wróciły do wszystkich  

w innej postaci, np. inwestycji.  

- Jadwiga Durejko – wyjaśniła, że wiele razy decydowała za lub przeciw 

podnoszeniu podatków ale zawsze na pierwszym miejscu stał człowiek, 

mieszkaniec. Poinformowała, że jest zdecydowanie przeciwko podnoszeniu 

podatków, bo mieszkańcy już ze wszystkich stron są uderzani. Sugerowała 

zdobyć te pieniądze w innej formie, może ograniczyć imprezy, pewne działania, 

zaoszczędzić. Tworząc budżet na kolejny rok brakujące środki poszukać 

ograniczając pewne działania.  

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – dodała, że były rozmowy na komisji 

aby do Trzcianki sprowadzić jakąś dużą firmę co gminie przyniesie przychód, 

nie pozostawiać z tym samego burmistrza ale wszyscy radni skomasować 

wysiłki aby zdobyć dodatkowe środki.  

- Robert Matkowski – zwrócił uwagę, że przy takiej podwyżce podatku gmina 

uzyska 1.200.000 zł i miał wątpliwość czy za chwilę znowu nie trzeba będzie 

podnosić podatku, bo jest druga strona podnoszenia podatku, że chcemy coś dla 
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mieszkańców tym uzyskać. Pokryje to podwyżkę płac, np. w Urzędzie. Podatki 

zostaną podniesione, a co w zamian.  

- Janina Kamińska – wyraziła swoje zdanie, że jest za podniesieniem podatków 

w sytuacji podnoszenia wynagrodzeń, dopłaty do energii, opału, trzynastki, 

czternastki, wydatek dla domku jednorodzinnego z działką 1.000 m
2
 jest  

w wysokości 4 zł miesięcznie. Zagłosuje za bo chce mieć oświetlenie na ulicach 

bez wyłączeń, dzieci chodziły do szkół, które będzie stać na energię i opał, 

pokryć koszty przedszkoli, a w okresie wakacji skorzystać z zajęć. Nie jest to 

podnoszenie tylko pensji urzędników ale rzeczywistość jest inna.  

- Jadwiga Durejko (Ad Vocem) – odniosła się do przedmówczyni zwracając 

uwagę, że zastanowiła się nad swoją decyzją, a ponadto odniosła wrażenie że 

ten milion załatwi wiele spraw. Stwierdziła, że zdaje sobie sprawę jaka jest 

sytuacja, jaka jest sytuacja budżetu dlatego zasugerowała poszukanie tego 

miliona a dla osób o niskich dochodach 10, 20, 30 zł jest dużo.  

- Krzysztof Wojciech Jaworski – odnosząc się do pytań radnych zaznaczył, że 

jego wypowiedź na wstępie nie miała charakteru politycznego, przedstawił fakty 

i efekty tych faktów dla samorządów. Przedstawione liczby odzwierciedlają stan 

faktyczny. Mieszkańcy otrzymują środki ale o te środki są uboższe samorządy, 

mimo powiększania budżetu państwa. Proponowane zmiany nie ratują budżetu. 

Stawki maksymalne, które wiele gmin wprowadza, spowodowałyby wpływ 4,7 

mln. Podał za przykład koszty obsługi długu, odsetek, które z kwoty 425.000 zł, 

po zmianach jest 1.300.000 zł, a zapowiadana jest kolejna podwyżka. 

Rekompensaty, jakie otrzymała gmina to 6,1 mln zł i można je przeznaczyć na 

wydatki bieżące. Pozostałe dofinansowania, jakie udało się pozyskać są 

inwestycyjnymi, majątkowymi. Największe kwoty jakie otrzymuje gmina 

9.990.000 zł na budowę sali przy SP Nr 3 i termomodernizację GP Nr 4 są 

środkami z programu inwestycji strategicznych Polski Ład. Nie są to środki  

z budżetu państwa ale z obligacji wydawanych przez BGK. Podobnie jak 5 mln 

zł na uzbrojenie Trzcianka-Południe, dofinansowania na budowę remizy  

w Nowej Wsi i Siedlisku w kwotach 600 tys. zł i 700 tys. zł. Burmistrz 

przedstawił jakie środki pozyskano również środki z Rządowego Funduszu 

Dróg oraz z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i Funduszu 

Przeciwdziałania Covid-19, nagroda za szczepienia, środki na zakup 

komputerów w ramach wsparcia popegeerowskich terenów. Środków tych nie 

można przeznaczyć na wydatki bieżące, a są to środki spoza budżetu państwa.  
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Przewodniczący Rady Robert Matkowski – ogłosił przerwę 30 minut. Po 

przerwie kontynuowano omawianie punktu 7. Sprawdzono quorum – obecnych 

w tym momencie 18 radych.  

Nikt nie zabrał głosu.  

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości pobieranego na terenie 

gminy Trzcianka. 

Uchwała Nr LV/571/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie podatku od 

nieruchomości pobieranego na terenie gminy Trzcianka została podjęta. 

Uchwała – załącznik nr 17.    

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Czarnecki, Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Janina Kamińska, Józef 

Łastowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (8) 

Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward Joachimiak, Wincenty 

Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Czesław Jan 

Rogosz, Tomasz Michał Tomczak 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki. 

 

Ad 8) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/444/21 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 18. 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski - przedstawił projekt uchwały wyjaśniając, że 

zmiana dotyczy zmiany stawki za gospodarowanie odpadami komunalnymi, na 
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którą wpływ mają zmiany kosztów zewnętrznych tj. płacy, paliwa, transportu  

i zagospodarowania odpadów. Wyjaśnił, że na rok bieżący nie było zmiany 

stawek, natomiast na ten rok podjęto decyzję o dopłacie z budżetu gminy do 

kosztów zagospodarowania odpadów. Obecnie nie ma możliwości zapewnienia 

większych dopłat z budżetu gminy do gospodarki odpadami. Ne ma możliwości 

zmniejszenia częstotliwości wywożenia odpadów, a na pozostałe koszty nie ma 

wpływu. Umowa kończy się z końcem roku, przetarg odbędzie się w listopadzie. 

Ustawodawca wprowadził limit 14,43 zł od 1m
3
 wody i nie więcej niż 163,83 zł 

od gospodarstwa.  

  

- Robert Matkowski – rozdał radnym kserokopię pisma Spółdzielni 

Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej w Trzciance z 26.10.2022 r. – 

kserokopia załącznik nr 19. 

 

- Marek Dąbrowski – odniósł się do ww. pisma stwierdzając, że są to słuszne 

zastrzeżenia i pytał czy gmina może wywołać tego typu uchwałę.  

 

- Edward Joachimiak – sugerował aby tym dokumentem zajął się burmistrz oraz 

merytoryczna komisja celem wypracowania jakiegoś stanowiska i wówczas 

zajęłaby się tym Rada Miejska.  

 

- Robert Matkowski – konsultował z radcą formę głosowania w zawiązku  

w propozycjami komisji stawek.  

 

- Tomasz Michał Tomczak – wyraził wątpliwości, co do wprowadzenia 

bonifikaty dla mieszkańców budynków spółdzielczych, zwracając uwagę, że  

w takiej sytuacji należałoby naliczyć większą stawkę dla mieszkańców wsi, bo 

koszty są tam wyższe.  

 

- Józef Łastowski –  proponował aby rozpocząć głosowania od propozycji 

burmistrza. 

 

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – wyraziła opinię na temat 

proponowanej podwyżki.  

 

- Wiesław Natkaniec – pytał jakie skutki dla gminy będą przy propozycjach 

komisji?  
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- Witold Zbigniew Perski – również dopytywał o sposób głosowania nad 

proponowanymi stawkami.  

 

- Danuta Ciesielska – odpowiedziała na pytania dot. głosowań wyjaśniając, że 

każdy radny musi zagłosować za stawką, którą wybrał, a przy pozostałych 

powinien być przeciw.  

 

- Robert Matkowski również odniósł się do sposobu głosowania stawek 

proponowanych przez burmistrza i komisje Rady.  

 

- Józef Łastowski (Ad Vocem) – poparł sposób głosowania.  

 

- Zygmunt Ryszard Czarny – odniósł się do kosztów tegorocznych z dopłatą 

gminy porównując do planowanych kosztów na 2023 r. i planowanej dopłaty 

gminy.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski –  wyjaśnił, że kwota z tyt. dochodów 

planowanych w budżecie 7.444.000 zł, kwota 8.662.000 zł kwota w planie 

wydatków, kwota 1.217.000 zł kwota dopłaty w tym roku. Przy stawce 13 zł 

plan dochodów będzie niższy niż bieżący plan wydatków, czyli wyniesie ok. 

8.415.000 zł, a szacuje się, że koszt wzrośnie w przyszłym roku. Przy stawce 

13,50 zł plan dochodów wyniesie 8.739.000 zł, czyli przekroczy tegoroczne 

wydatki ale wzrost w przyszłym roku będzie musiał być pokryty dopłatą gminy. 

Będzie to od 2,5 mln zł do 3 mln zł. Przy  stawce 14 zł dochód będzie rzędu 

9.063.000 zł. Stawka proponowana w uchwale przyniesie 9.341.000 zł. 

Szacowany plan wydatków może przekroczyć 11 mln zł. Przy stawce z projektu 

uchwały z zachowaniem dopłaty łączna kwota wyniesie ok. 10.500.000 zł. 

Brakować będzie co najmniej 500.000 zł.  

 

- Jadwiga Durejko – zwróciła uwagę, ze są to kwoty, które trzeba będzie 

przekazać Kombudowi za usługi.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – sprostował, że po przetargu okaże się jaki 

podmiot będzie świadczył usługi w tym zakresie.  

 

- Wiesław Natkaniec – zwrócił uwagę, że dopłaty gminy będą wysokie, jeżeli 

stawka zostanie ustalona na niskim poziomie 13 zł, aby radni byli świadomi, że 
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z innych wydatków trzeba będzie zrezygnować. Rekomendował propozycję 

burmistrza Trzcianki. 

 

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – skierowała się do przedmówcy 

sugerując, że jego wnioski są realizowane w ciągu dwóch dni, a jej nie są 

realizowane, np. plac zabaw. 

 

- Wioletta Agnieszka Szukajło – wyraziła sprzeciw propozycji stawki 14,43 zł. 

Podatek podniesiono o 12% a nie 32% więc sugerowała taką drogę aby nie robić 

krzywdy mieszkańcom. Opowiedziała się za wnioskiem Komisji 

Bezpieczeństwa 13 zł.   

 

- Witold Putyrski – zwrócił uwagę, aby radni zdali sobie sprawę, że przy stawce 

14.43 zł z budżetu będzie dopłata ok. 1700.000 zł z wydatków bieżących. 

Niższa o 50 gr   stawka to ok. 300.000 zł mniejszy wpływ, przy optymistycznym 

wariancie.  

 

- Wioletta Agnieszka Szukajło (Ad Vocem) – wyjaśniła, że przy stawce 14,43 zł 

gmina dopłaca do statystycznej czteroosobowej rodziny.  

 

- Witold Zbigniew Perski – zgodził się z wypowiedzią radnej W. Szukajło, że 

rodziny czteroosobowe będą miały dopłacane powyżej 160 zł. Gmina będzie  

i tak dopłacała, a jeszcze koszty faktyczne nie są znane.  

 

- Wioletta Agnieszka Szukajło (Ad Vocem) – dodała, że wnioski 13 zł czy 13,50 

zł nie są bezpodstawne, te 14,43 zł jest za dużo. Proponowała poddać pod 

głosowanie propozycje stawki burmistrza.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – wyjaśnił, że przetarg ogłoszony jest na  

6 miesięcy przyszłego roku, więc będzie trudność z ustaleniem 

przyszłorocznego budżetu.  W pierwszej połowie roku wyczerpie się 70% 

budżetu i drugiej połowie trzeba będzie podjąć ponownie.  

 

- Robert Matkowski – prosił o opinię prawną dot. głosowań na sesji stawek.  

 

- Danuta Ciesielska – potwierdziła, że najpierw radni będą głosować nad 

proponowanymi stawkami, a dopiero później nad uchwałą.  
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Głosowano w sprawie: 

Kto jest za stawką 14,43,00 zł tj. zapis w § 1 pkt 1 "§ 2 otrzymuje brzmienie:  

"§ 2. Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, o której mowa w § 1 w wysokości 14,43 zł za 1 m3 zużytej 

wody miesięcznie.". 

Stawka 14,43 zł nie została przyjęta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Wiesław Natkaniec  

PRZECIW (15) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward 

Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 

Matkowska, Robert Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Janina Kamińska, Adam Prankiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za stawką 13,50 zł tj. zmiana zapisu w § 1 pkt 1 na zapis "§ 2 otrzymuje 

brzmienie: "§ 2. Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, o której mowa w § 1 w wysokości 13,50 zł za 

1 m3 zużytej wody miesięcznie.". 

Stawka 13,50 zł nie została przyjęta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Janina Kamińska, Józef Łastowski, Witold 
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Zbigniew Perski, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

PRZECIW (10) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward 

Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Wiesław 

Natkaniec , Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Robert Matkowski, Adam Prankiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki. 

 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za stawką 13,00 zł tj. zapis w § 1 pkt 1 "§ 2 otrzymuje brzmienie: "§ 2. 

Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla 

nieruchomości, o której mowa w § 1 w wysokości 13,00 zł za 1 m3 zużytej 

wody miesięcznie.". 

Stawka 13,00 zł została przyjęta. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Jadwiga Durejko, Edward 

Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Marta Elżbieta Matkowska, Robert 

Matkowski, Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Ryszard Tadeusz Wilant 

PRZECIW (8) 

Marek Dąbrowski, Aneta Flis, Janina Kamińska, Józef Łastowski, Wiesław 

Natkaniec , Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał Walkowiak, Marcin 

Andrzej Walkowiak 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – zaproponował w uchwale w punkcie 2 zamiast 

stawki 28,86 zł zapisać stawkę 26,00 zł; w punkcie 3 zamiast stawki 160,00 zł 
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zapisać stawkę 160,83 zł.  

 

Głosowano w sprawie: 

W § 1 punkt 2 zamiast stawki 28,86 zł zapisać stawkę 26,00 zł; w punkcie 3 

zamiast stawki 160,00 zł zapisać stawkę 160,83 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 

Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XLII/444/21 Rady Miejskiej 

Trzcianki z dnia 28 października 2021 r. w sprawie wyboru metody ustalenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej 

opłaty. 

Uchwała Nr LV/572/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zmieniająca 

uchwałę Nr XLII/444/21 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 28 października 2021 

r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została podjęta. Uchwała – 

załącznik nr 20.   

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 

Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Łukasz Michał 

Walkowiak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Iwanicki. 

 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/321/20 

Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki w zachodnim rejonie ulicy Kazimierza 

Przerwy-Tetmajera. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 21. 

- Marcin Buśka – omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXII/321/20 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 17 grudnia 2020 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Trzcianki w zachodnim rejonie ulicy Kazimierza Przerwy-Tetmajera. 

Uchwała Nr LV/573/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXXII/321/20 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 17 grudnia 2020 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Trzcianki w zachodnim rejonie ulicy Kazimierza 

Przerwy-Tetmajera została podjęta. Uchwała – załącznik nr 22.   

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 
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Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Iwanicki, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla 

części terenów obrębów ewidencyjnych Siedlisko, Górnica, Rychlik, 

Przyłęki. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 23. 

- Marcin Buśka – omówił projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy Trzcianka dla części terenów obrębów 

ewidencyjnych Siedlisko, Górnica, Rychlik, Przyłęki. 

 

Uchwała Nr LV/574/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Trzcianka dla części terenów obrębów ewidencyjnych Siedlisko, Górnica, 

Rychlik, Przyłęki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 24.   

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, 

NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 

Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej 
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Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (2) 

Paweł Iwanicki, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta 

Trzcianki. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 25. 

- Witold Putyrski – omówił projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Trzcianki. 

Uchwała Nr LV/575/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie nadania nazwy 

ulicy na terenie miasta Trzcianki została podjęta. Uchwała – załącznik nr 26.   

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Elżbieta Matkowska 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Łukasz Michał Walkowiak. 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy 

Trzcianka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie gminy na  

2023 rok. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 25. 
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- Krzysztof Wojciech Jaworski – omówił projekt uchwały zwracając uwagę, że 

projekt przekazano do konsultacji organizacjom pozarządowym, Nie złożono 

żadnych uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu współpracy gminy Trzcianka  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie gminy na 2023 rok. 

Uchwała Nr LV/576/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przyjęcia 

programu współpracy gminy Trzcianka z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie 

gminy na 2023 rok została podjęta. Uchwała – załącznik nr 28.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Adam 

Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (4) 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Witold Zbigniew Perski, Łukasz Michał 

Walkowiak. 

Ad 13) Projekt uchwały zmieniającej uchwalę Nr XII/109/19 Rady 

Miejskiej Trzcianki z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie utworzenia 

Trzcianeckiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 29. 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – omówił projekt uchwały wyjaśniając, że 

zmiana związana jest z rezygnacją jednego z członków i ułatwienia procedury 
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wyboru kolejnego. Odniósł się również do propozycji ograniczenia udziału w 

Radzie Seniorów aktywnych radnych.  

- Edward Joachimiak – ocenił, że zaproponowana zmiana jest logiczna, wynika 

z praktyki funkcjonowania Rady, jak i potrzebna.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały zmieniającej uchwalę Nr XII/109/19 Rady Miejskiej Trzcianki 

z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie utworzenia Trzcianeckiej Rady Seniorów 

oraz nadania jej statutu. 

Uchwała Nr LV/577/22 Rady Miejskiej Trzcianki zmieniająca uchwalę  

Nr XII/109/19 Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 29 sierpnia 2019 r. w sprawie 

utworzenia Trzcianeckiej Rady Seniorów oraz nadania jej statutu została 

podjęta. Uchwała – załącznik nr 30.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, 

Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold 

Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka 

Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard 

Tadeusz Wilant 

BRAK GŁOSU (3) 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie przyznawania nagród za osiągnięte 

wyniki sportowe. 

Radnym przed sesją przekazano nową wersję projektu uchwały – załącznik nr 8. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Robert Matkowski - odczytał opinie komisji – załącznik nr 31. 
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- Krzysztof Wojciech Jaworski -  omówił projekt uchwały wyjaśniając, że już 

wcześniej podjęto taką uchwałę, niemniej wojewoda ją uchylił. Przedstawiony 

projekt wyeliminował zapisy, do których były uwagi wojewody. Omówił te 

zapisy.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska – przedstawiła obawy, jakie zgłosili trenerzy,  

z którymi rozmawiała o tej propozycji.  

 

- Edward Joachimiak – odniósł się do uchwały w kontekście przedstawianej 

wcześniej prezentacji i obaw do trudnej sytuacji finansowej gminy, 

racjonalizacji wydatków i rezygnacji z pewnych działań. Ta propozycja jest 

zaprzeczeniem działań oszczędnościowych.  

 

- Wiesław Natkaniec (Ad Vocem) – odniósł się do wypowiedzi przedmówcy 

mając nadzieje, że na sport i kulturę środków nie zabraknie środków. 

 

- Wioletta Agnieszka Szukajło – oceniła pozytywnie uchwałę, dziękując za 

korektę kwotową osiągnięć międzywojewódzkich i wojewódzkich. Zwróciła 

uwagę na błąd w zapisie nagrody dla trenerów § 3. 

 

- Robert Matkowski – podziękował burmistrzowi za ten projekt doceniający 

naszych młodych zawodników promujących nasze miasto, jak i trenerów.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski –poprosił o przerwę celem doprecyzowania 

poprawek i przedstawienia radnym. Odpowiedział również radnej  

M. Matkowskiej w zakresie nagród ze środków zapisanych w budżecie.  

 

Ogłoszono 15 minut przerwy.  

Po przerwie burmistrz K.W. Jaworski przedstawił radnym propozycję zmian do 

przedstawionego projektu uchwały do § 3 - załącznik nr 32.  

 

Głosowano w sprawie: 

Kto jest za przyjęciem poprawek zgłoszonych przez Burmistrza Trzcianki 

podczas sesji do § 3.  

  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 
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NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 

Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Marcin Andrzej Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznawania nagród za osiągnięte wyniki sportowe. 

Uchwała Nr LV/578/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie przyznawania 

nagród za osiągnięte wyniki sportowe została podjęta. Uchwała – załącznik nr 

33.   

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, 

NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Wincenty Seweryn Kilian, Józef Łastowski, Marta Elżbieta 

Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, 

Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz 

Michał Tomczak, Ryszard Tadeusz Wilant 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Joachimiak 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Andrzej Walkowiak 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Iwanicki, Janina Kamińska, Łukasz Michał Walkowiak. 
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Ad 15) Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy Trzcianka. 

Opinie komisji – załącznik nr 34.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Trzcianka. 

Uchwała Nr LV/579/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy 

Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr  35.  

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 

Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Iwanicki, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ad 16) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej 

przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność gminy 

Trzcianka. 

Nie było dyskusji. Projekt omówiono w momencie wprowadzania do porządku 

obrad.  

 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności gruntowej przejścia 

i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą własność gminy Trzcianka.  

Uchwała Nr LV/580/22 Rady Miejskiej Trzcianki w sprawie ustanowienia 

służebności gruntowej przejścia i przejazdu przez nieruchomość stanowiącą 

własność gminy Trzcianka została podjęta. Uchwała – załącznik nr 36.    
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jan Czarnecki, Zygmunt Ryszard Czarny, Marek Dąbrowski, Jadwiga Durejko, 

Aneta Flis, Edward Joachimiak, Janina Kamińska, Wincenty Seweryn Kilian, 

Józef Łastowski, Marta Elżbieta Matkowska, Robert Matkowski, Wiesław 

Natkaniec , Witold Zbigniew Perski, Adam Prankiewicz, Czesław Jan Rogosz, 

Wioletta Agnieszka Szukajło, Tomasz Michał Tomczak, Marcin Andrzej 

Walkowiak, Ryszard Tadeusz Wilant 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Iwanicki, Łukasz Michał Walkowiak. 

 

Ad 17) Informacje z analizy oświadczeń majątkowych. 

 

Analizy oświadczeń zostały przekazane w załączeniu do materiałów na sesję. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski prosił, aby czterech radnych zajrzało do 

informacji oraz swoich oświadczeń i złożyło stosowne wyjaśnienia.  

 

Ad 18) Informacja Burmistrza z działalności w okresie między sesjami. 

Pisemną informację o pracy burmistrza w okresie między sesjami radni 

otrzymali wraz z  materiałami na sesję. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (P) przedstawił prezentację: Zintegrowane 

inwestycje terytorialne. Wydruk papierowy prezentacji – załącznik nr 37.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski (M) poinformował o 

- zakończeniu działalności PKS Wałcz i podejmowanych działaniach przez 

powiat i gminy, 

- dystrybucji węgla przez gminę dla mieszkańców naszej gminy i zasadach 

sprzedaży i kupna węgla.  

Prosił o decyzję w sprawie oszczędności energii na oświetleniu, sposobu 

wyłączeń całych linii czy poszczególnych punktów świetlnych. Następnie prosił 

o decyzję w sprawie budżetu obywatelskiego informując o zaistniałej sytuacji 

dot. nieprawidłowości, które miały wpływ na wynik głosowania, a które 



39 

 

polegały ma masowym głosowaniu z kilku urządzeń. Zwrócił uwagę, że po 

części oddane głosu można uznać za ważne, gdyż byłą zgoda na użycie peselu w 

danym głosowaniu, natomiast system wymagał drugiego głosowania na co już 

nie było zgody. Wyniki głosowania są obarczone nieprawidłowością.  

 

- Robert Matkowski zaproponował aby radni wypowiedzieli się w tym temacie 

w późniejszym czasie, np. do poniedziałku przekazali swoje opinie 

burmistrzowi.  

 

Ad 19) Informacja o pismach adresowanych do Rady. 

Przewodniczący Rady R. Matkowski poinformował, że korespondencja jest 

publikowana w aplikacji eSesja.pl. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – prosił o wypowiedzenie się radnych  

w tematach, które poruszył w swojej informacji tj. budżet obywatelski  

i wyłączenia oświetlenia.  

 

- Robert Matkowski – proponował aby burmistrz zaproponował konkretną 

propozycję, co do wyłączeń oświetlenia, jakieś propozycje z oceną 

bezpieczeństwa.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska – wyraziła swoją opinię na temat budżetu 

obywatelskiego, który popiera i w którym głosowała. Z tego co wie, wszystko 

było zgodne regulaminowo, inicjatywa była podjęta i należy to uszanować.  

 

- Marek Dąbrowski – wyraził sprzeciw likwidacji budżetu obywatelskiego, 

jeżeli stwierdzono nieprawidłowości to wyjaśnić ale nie cały budżet 

obywatelski, na który ludzie głosowali.  

 

- Czesław Jan Rogosz – zgodził się z radnym Dąbrowskim, natomiast w sprawie 

oświetlenia nie można wyłączać całego w określonych godzinach nocnych. 

Można pojedyncze lampy, bo ludzie chodzą w nocy do pracy. Może co drugą 

lampę.  

 

- Tomasz Michał Tomczak – zwrócił uwagę, że z pojedynczymi wyłączeniami 

borykamy się na co dzień, dlatego widziałaby jedynie taki sposób.  
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- Jadwiga Durejko – odnośnie budżetu obywatelskiego stwierdziła, ze nie należy 

zmieniać reguł w czasie gry. Jeżeli w sposób oczywisty zawinili wnioskodawcy 

to co innego, ale jeżeli coś się zadziało w trakcie głosowania to należy 

zaakceptować i wyciągnąć wnioski na przyszłość.  

 

- Witold Zbigniew Perski – wyraził negatywną opinię do wyłączania całego 

oświetlenia w określonym czasie, ale co druga lampę, taką którą można 

wyłączyć. Odnośnie budżetu obywatelskiego, potwierdził, że jest za, ale  

sytuację jaka się zadziała, jeżeli można to usunąć, a jeżeli nie, należy 

zrealizować budżet i wyciągnąć wnioski. Zastanowić się, w sytuacji budżetowej 

gminy, czy budżetu obywatelskiego nie zawiesić.  

 

- Wiesław Natkaniec – wyraził opinie, że nie jest za wyłączeniem oświetlenia 

ale należy wygospodarować pieniądze. Może trzeba będzie zrezygnować  

z jakiejś inwestycji ale bezpieczeństwo najważniejsze. Jego zdaniem budżet 

obywatelski w tej sytuacji nie powinien być realizowany. Projekty te mogą być 

przesunięte na przyszły rok albo powtórzyć głosowanie.  

 

- Robert Matkowski – pytał jakie będą oszczędności przy wyłączeniu połowy 

oświetlenia w mieście? 

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – odpowiedział, że połowę.  

 

- Witold Putyrski – poinformował, jak pracował zespół, który oceniał do 

budżetu obywatelskiego i jakie powziął wątpliwości, co do oceny głosowania. 

Wyjaśnił, jak przebiegało głosowanie na jeden projekt za zgodą, natomiast bez 

zgody na projekty miejskie.  

 

- Jadwiga Durejko – prosiła o konkretne informacje, co zaistniało. Jak 

zrozumiała rodzice pozwolili zagłosować w imieniu dzieci na jeden projekt 

wiejski, nie wypowiedzieli się, co do drugiego głosowania. Nie wiadomo na jaki 

projekt wskazaliby możliwość glosowania.  

 

- Witold Putyrski – dodał, że w ocenie zespołu, który ocenia projekty było to 

nieuczciwe.  
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- Jadwiga Durejko – dodała, że może zabrakło informacji, że nie można 

zagłosować na jeden projekt, bez oddania głosu na drugi.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska – wyjaśniła, że zgodnie z tym systemem, jeżeli 

zagłosowało się na jeden projekt należy zagłosować na drugi.  Nie można 

zagłosować tylko na wiejski.  

 

- Witold Putyrski wyraził ponownie zdanie w imieniu zespołu, który opiniował 

wnioski. Zgodził się z wnioskiem radnego W. Natkańca aby może powtórzyć 

głosowanie, wówczas wszyscy będą mieli możliwość pozyskania takich zgód.  

 

- Wioletta Agnieszka Szukajło (Ad Vocem) – stwierdziła, że nie jest to 

wadliwość systemu ale jak można z trzech adresów IP w ciągu trzech godzin 

oddać kilkaset głosów. Jej zdaniem ten budżet powinien być anulowany, można 

rozważyć powtórzenie głosowania.  

 

- Marta Elżbieta Matkowska (Ad Vocem) – zwróciła uwagę, że ktoś podjął 

inicjatywę, taki był system, tak się zadziało i trzeba pomyśleć na przyszłość  

a teraz przyjąć wyniki.  

 

- Aneta Flis – dodała, że słyszała głosy, że niektórzy nie mogli zagłosować, bo 

za nich ktoś oddał głos. Nie powinno być takich sytuacji, powinno być to 

anulowane, ewentualnie powtórzone.  

 

- Józef Łastowski – wyjaśnił, że był przeciwny i sugerował aby choć na rok 

wycofać się z budżetu obywatelskiego. Jeżeli komisja stwierdziła, że są błędy to 

trzeba się z tego wycofać, ewentualnie powtórzyć.  

 

- Marek Dąbrowski – zgodził się z przedmowcami. Rodzice, którzy wyrazili 

zgodę na głosowanie w imieniu dzieci, nie wybrali drugiego projektu, ktoś za 

nich wybrał. To nie jest wina systemu, ale kogoś kto za nich głosował. Radny 

Dąbrowski był za unieważnieniem głosowania i powtórzeniem głosowania ale 

nie był przeciwny budżetowi obywatelskiemu.  

 

- Robert Matkowski – wyjaśnił, że uchwałą Rady scedowano budżet 

obywatelski na burmistrza, czyli organ wykonawczy. Dzisiaj ten organ pyta, co 

ma zrobić w takiej sytuacji. Zdaniem R. Matkowskiego organ wykonawczy 
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powinien odjąć decyzję - anulować albo nie głosowanie. Organ wykonawczy 

powinien podjąć decyzję i taka decyzja będzie przyjęta.  

 

- Krzysztof Wojciech Jaworski – zwrócił uwagę, że błędy systemu można ławo 

wyeliminować. W tym przypadku nie było błędu systemu. Posłużono się,  

w nieuprawniony sposób, głosem ponad 200 osób. Jeden głos był uprawniony,  

a drugi nie.  

 

Przewodniczący Rady Robert Matkowski poinformował, że wpłynęło pismo 

Społecznego Komitetu Budowy Pomnika Niepodległości dot. działań 

związanych ze stanowiskiem Rady nazwaniem roku 2023 Rokiem Rotmistrza 

J. Pileckiego.   Kserokopia pisma – załącznik nr 38.  

 

Ad 20) Interpelacje, wnioski i zapytania radnych oraz sołtysów. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Marta Elżbieta Matkowska – złożyła zapytanie dot. przystani żeglarskiej – 

załącznik nr 39.  

 

- Robert Matkowski – złożył: 

- zapytanie dot. nieruchomości przy targowisku miejskim – załącznik nr 40,  

- zapytanie w sprawie wniosku do budżetu obywatelskiego OSP – załącznik 

nr 41.  

 

- Edward Joachimiak złożył: 

- wniosek dot. odpowiedzi na interpelację w sprawie sprzątania chodników 

przy posesjach prywatnych – załącznik nr 42, 

- zapytanie dot. kontroli zlecenia systemu gospodarki odpadami – załącznik  

nr 43, 

- zapytanie wspierania w formie pieniężnej spółek gminnych – załącznik nr 

44. 

Radny E. Joachimiak wyraził swoją opinię na temat rezygnacji z budowy 

szaletu miejskiego.  

 

Raport z przeprowadzonych głosowań podczas sesji – załącznik nr 45 do 

protokołu.  
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Ad 21)  Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej 

Trzcianki Robert Matkowski, zamknął sesję. 

 

 

        Przewodniczący 

Rady Miejskiej Trzcianki  

                                                                  

/-/Robert Matkowski  

 

 

                Protokolant  

   /-/ insp. Marzena Domagała

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


